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Närvarande: 

Pasi Kallio  

Ingrid Hallmén 

Kerstin Hollertz 

Carina Larsson 

Micael Svensson 

Thomas Tillander 

Björn Forsberg (adjungerad) 

Henry Fredén (högtalartelefon på §4) 

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Pasi Kallio, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av justerare 

Carina Larsson utsågs till justerare. 

 

§3. Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 9 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

 

Beslutades: 

Föregående protokoll nr 9 godkändes. 

 

§4 Ekonomi 

Henry Fredén lämnade en ekonomisk rapport. Resultatet för år 2022 blev bättre än budgeterat. Övrig 

ekonomisk redovisning för verksamhetsåret 2022 är i det närmaste klart och kommer att redovisas 

inför årsmötet. 

Henry informerade även om att milersättningen har ökat till 25 kr/mil, vilket klubben också kommer 

att följa t. ex. då externa tävlingsledare engageras.  

Ingrid Hallmén har pantat klubbens tomburkar och 417 kr har därmed skänkts till UNHCR. 

Vi behöver beställa nya frikuponger. 

Beslutades: 

Styrelsen beslutade att lämna en order på 5000 frikuponger. 

 

§5. Lokalen 

Har vi ett läckage på damtoaletten? ÖBO har undersökt men hittar inget fel. 

 

Hallmattorna i båda entréerna behöver ses över. Ingrid Hallmén har uppdraget att finna en bra 

lösning. 

 

Blinkande lysrör ska åtgärdas. Pasi Kallio har uppdraget. 
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§6. Tävlingar och kurser 

 

Tävlingar 

Guldtävlingen 21 januari har genomförts och hela arrangemanget blev lyckat. Styrelsen planerar för 

en ”blänkare” i NA om denna tävling. 

 

Örebridgen har ansökt om att få arrangera Guldtävling även nästa år. Inför en sådan tävling bör vi 

tillsätta en projektgrupp som arbetar med genomförandet, inklusive sponsring. 

 

Lagspel har startats med 12 lag i två divisioner. En tredje division skulle kunna genomföras samtidigt. 

Denna division planeras bestå av minst 4 lag med mindre rutinerade spelare som får stöd av faddrar. 

En lägre avgift 30 kr/deltagare kommer att tas ut, vilket motiveras av att vi vill locka nya spelare till 

lagspel. Inga priser kommer att utgå i denna division. Information ska ges i klubblokalen. 

 

 

Kurser 

Kursverksamheten har startat och samlar nu 51 personer på nivå I – IV. 

 

I Aktiva seniorers regi har dessutom två kurser i Minibridge startat, 16 deltagare/kurs. Kursen 

genomförs i Örebridgens lokal och kursledare är Lasse Hallmén. Diskuterades vilken fortsättning 

deltagarna ska erbjudas. 

 

För att rekrytera yngre spelare har inkommit förslag på att juniorer ska få gå våra kurser gratis. 

Beslutades per capsulam i januari: 

Styrelsen beslutade att juniorer (man är junior t.o.m. det år man fyller 25 år) får gå kurser gratis från 

och med vårterminen 2023. Information finns på hemsidans reklambild. 

 

SBF, kursledare Johan Grönkvist, planerar att genomföra en steg II-utbildning för tävlingsledare med 

cirka 14 – 15 deltagare till kostnaden 2 500 kr. 

Beslutades: 

Styrelsen beslutade att beställa en sådan kurs, helst genomförd under 3 tisdagskvällar. 

 

Information om att Torbjörn Fredriksson, ÖLBF, fått i uppdrag att rekrytera juniorer. Vi kontaktar 

honom för att få tips. 

 

 

§7. Övriga frågor 

Planering för årsmötet för verksamhetsåret 2022. 

Beslutades: 

Årsmötet blir 21 mars kl. 18 – 20. Deltagare i årsmötet bjuds på fika och får en frikupong. 

 

 

§8. Nästa styrelsemöte 
Nästkommande möte blir tisdag 21 februari 2023 kl. 17.00. 
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§9.  Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

/Kerstin Hollertz/ /Pasi Kallio/  /Carina Larsson/ 


